
Zápisnica z verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Pavčina Lehota,

ktoré sa konalo 07.10.2021 v Pavčinej Lehote

Prítomní: podľa prezenčnej listiny – Mgr. R. Kureková, R. Vajs, Bc. P. Pethö, Mgr. M. Kupčo, Ing.
D. Klepáč, D. Bobrovčanová

Neprítomní: Bc. V. Mišurová – ospravedlnená /PN/ 

Program:

1.) Zahájenie.
2.) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice z obecného zastupiteľstva.
3.) Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva.
4.) Schválenie programu zasadnutia.
5.) Program: 

5.01   Prerokovanie nájmu krčmy u Štefana.
5.02   Vyhodnotenie verejného hovoru s občanmi zo dňa 24.09.2021.
5.03   Materiálové zabezpečenie MŠ v školskom roku 2021-2022.
5.04   Posedenie so seniormi našej obce v mesiaci október.
5.05   Príprava kalendára na rok 2022.
          Prosíme občanov, ktorí majú nejaké historické  fotografie  
         týkajúce sa obce a života v našej obci, aby tieto zapožičali na 
         Obecný úrad do konania zastupiteľstva. Po výbere Vám budú
         fotografie vrátené.
5.06   Prehodnotenie vrecového plastového zberu.
5.07   Požiadavky na stavebný úrad:
          - novostavba RD pre Ing. Milana Jamnického
          - Jednotná poľnohospodárska,s.r.o.,zhotovenie spevnenej plochy pri   
            Apartmánovom dome.   
          - Jedds, s.r.o., osadenie reklamného pútača.
          - ponuka Cestných stavieb, s.r.o., Liptovský Mikuláš na práce.

      6.)  Rôzne. 
      7.)  Záver.

Rokovanie:

K bodu 1/

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal starosta obce Ing. V. Kupčo

K bodu 2/

Za zapisovateľa zápisnice určil R. Kurekovú a za overovateľov boli určení P. Pethö, M. Kupčo.

K bodu 3/

Starosta vykonal kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia – bez povinností

K bodu 4/

Starosta vyzval prítomných poslancov, aby sa vyjadrili k navrhovanému programu zasadnutia. Neboli
žiadne pripomienky, o programe poslanci hlasovali, bolo prijaté Uznesenie č. 32/2021.



K bodu 5.1/

Starosta pozval do miestnosti všetkých pozvaných záujemcov o prevádzkovanie krčmy v obecných
priestoroch a dal im slovo, aby sa vyjadrili:

Š. Dohňanský – chce ísť úplne preč, mal podľa stávajúcej zmluvy, ktorú má platnú do roku 2030 si
nájsť nejakého nájomcu a podľa podmienok zmluvy s OÚ mu krčmu prenajať. Našiel si p. A. Cziráka.

A. Czirák – predniesol svoju predstavu o fungovaní krčmy, vyššia kvalita stravovania, kvalitnejšie
služby, vzájomná spolupráca s obcou pri akciách

Zástupcovia  Liptovaru  –  predniesli  svoju  predstavu o  prevádzke  krčmy v  prospech obyvateľov a
turistov, cyklistov, ponuka vlastnej výroby piva

Starosta, poslanci – vzhľadom  na skutočnosť, že o prevádzku krčmy prejavili aj iní záujemcovia,
musel pozvať aj ich – zástupcov z Liptovaru z LM

-  nakoľko  sa  jedná  o  obecný  majetok,  so  súkromným  zariadením,  bude  potrebné  problém
vykonzultovať s právnikom, zrejme bude potrebné vyhlásiť verejnú súťaž

- priestory sa nedajú rozširovať, momentálne sa vykupujú pre obec pozemky

- prítomní budú oboznámení s výsledkom konzultácie u právnika a rozhodnutím Obecného úradu

K bodu 5.2/

Starosta – vyhodnotil  účasť na Verejných hovoroch ako veľmi slabú,  9 obyvateľov sa zúčastnilo,
poslanci  –  obyvatelia  týmto  prejavili  nezáujem o  veci  verejné,  alebo sa  boja  otvorene  hovoriť  o
problémoch

K bodu 5.3/

Starosta – vyzval riaditeľku MŠ, aby sa vyjadrila k plánovaným nákupom do MŠ 

D. Bobrovčanová – prítomným vysvetlila potrebu nákupu germicídneho žiariča do herne, v PP majú
odskúšané, v škole v Závažnej Porube majú nainštalované, obidve učiteľky už prekonali antibiotickú
liečbu v dôsledku nakazenia sa od detí, ktoré sú v tomto čase veľmi choré, je ochotná si žiarič kúpiť z
prostriedkov z fondu pri MŠ – 420 €, nárokuje si ale finančné prostriedky, ktoré boli odoslané na účet
OÚ za kultúrne vystúpenia detí v Demänovskej Doline, domnievala sa, že z týchto peňazí by sa mohlo
zakúpiť

Poslanci – po preštudovaní si materiálu skonštatovali, že žiarič, ktorý si vybrala, kapacitne nespĺňa
nároky na čistenie potrebného objemu vzduchu –cca 50-80m3, triedy majú objem 200m³ a viac, bolo
by potrebné, aby spĺňalo funkciu zakúpiť výkonnejší prístroj, v ponuke sú žiariče od 1370 €, tiež aby
malo zmysel pre zdravie detí, keby bol nainštalovaný v každej miestnosti, kde sa deti pohybujú – tzn.
3 kusy po 1370 €, momentálne nesúhlasia s takýmto výdavkom, hlavne pokiaľ by išlo o ten slabší
žiarič, lebo nesplní účel, navrhujú ešte počkať s nákupom a pokiaľ by finančne vyšlo, mohli by sa
zakúpiť výkonnejšie žiariče

- Poslanci sa tiež pýtali na inštalovanú rekuperáciu vzduchu, či používajú na čistenie vzduchu

D. Bobrovčanová – nedá sa kvalitne nastaviť, veľmi hlučné a veľmi fúka

Poslanci – bolo by potrebné urobiť zariadeniu revíziu a skúsiť nastaviť, aby sa dal vzduch čistiť

K bodu 5.4/

Starosta – posedenie so seniormi, D. Bobrovčanová – deti sú pripravené, ale momentálne je veľa detí
chorých, nevie, kedy sa vrátia do školy



- Uskutočnenie akcie iba podľa pokynov COVID automatu, termín sa rozhodne 13.-14.10.2021
podľa situácie

K bodu 5.5/

Starosta – príprava retrokalendára na rok 2022 podľa historických  fotografií občanov – stretnutie k
výberu fotiek 12.10.2021 o 17.00 hod na OÚ

K bodu 5.6/

Starosta – je potrebné určiť dátum, od kedy by sa začal zber do žltých plastových vriec – v OZO
najskôr od novembra je potrebné spracovať aj štatisticky počet domácností, chát, víkendových domov

Poslanci – navrhujú začať až po zimnej sezóne, prípadne po skončení Recyklačného dňa

Starosta – bol vyvezený nebezpečný odpad, ešte sa musí vyviezť zelený odpad

K bodu 5.7/

Starosta – žiadosť Ing. M. Jamnického – vybudovanie studne ako hlavného zdroja pitnej vody pre
plánovanú výstavbu RD – poslanci – musí sa pripojiť na verejnú sieť pitnej vody

- Poslanci - Všetci žiadatelia o povolenia musia rešpektovať rozhodnutie OÚ a OZ a počkať na
vybudovanie plánovaného vodojemu a ostatné verejné siete

- Pri  apartmánovom dome Jednotná poľnohospodárska, s.r.o.  – plánuje vybudovať spevnenú
plochu až ku obecnej  komunikácii  –  súhlas  pod podmienkou,  že  na danej  ploche nebudú
odstavené vozidlá za účelom parkovania

- Jedds,s.r.o. – osadenie reklamného pútača, dohoda je potrebná s majiteľom pozemku
- Ponuka Cestných stavieb,s.r.o. LM – na zemné práce na priepust v dolnej časti obce, ponuka

na frézovanú drť a aj práce s ňou súvisiace – pokládka finišérom, valcovanie – obec bude na
túto ponuku reagovať a zajedná si tieto práce na hornú ulicu hneď začiatkom budúceho roka
na jar – cca 5000 EUR

- Optický kábel – projekt v PL bol schválený, začne sa na jar.

K bodu 6/ rôzne

M. Kupčo – v akom stave je strelnica, je potrebné vykonať brigádu a vyčistiť priestor okolo budov, k
projektu dlhodobého nájmu sa zatiaľ nikto nevyjadril

Starosta – P.H. Palúchová, nahlásila úhyn drevín, vraj z objektu družstva objavila podozrivé kvapalné
výtoky – bol na kontrole, viedol rozhovor s vedúcim majetkom p.  Feketíkom, pochválil  kvalitu a
čistotu hygienickej prevádzky pri dojení a výrobe produktov

- Pôjde výzva  p. Oravcovi na likvidáciu hroznového porastu z obecného pozemku

Zasadnutie OZ ukončil starosta obce, poďakoval prítomným za účasť. 

V Pavčinej Lehote, 07.10.2021

Zapísala: Mgr. Radka Kureková .....................................................

Mgr. M. Kupčo – overovateľ .....................................................

Bc. P. Pethö – overovateľ .....................................................

Ing. Viliam Kupčo – starosta obce Pavčina Lehota ....................................................


